



Styrelsemöte protokoll

Plats: Geoxpen, Luleå tekniska universitet
Tid: måndag den 17 februari 2014 kl. 12.00

Närvarande:

Josef Persson, Alfred Holgersson, Daniela Backlund, Melinda Winninge, Joel Carlsson, Emelie Hedlund Nilsson, Harald Börestam, Jesper Dahlgren, Axel Flodin Vacher,

Adjungerade:

Inga adjungerade

§1 Mötets öppnande

Ordförande Harald Börestam förklarade mötet öppnat.

§2 Formalia

a Val av mötesordförande

Harald Börestam valdes till mötesordförande.

b Val av mötessekreterare

Josef Persson valdes till mötessekreterare.

c Val av justerare

Joel Carlsson valdes till mötesjusterare.

d Adjungeringar

Inga adjungeringar gjordes.

e Mötets behörighet

Mötet ansågs behörigt.

f Publicering på Internet

Mötet godkände att styrelseprotokollet kan publiceras på Geosektionens hemsida.

g Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

h Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll är justerat.

Styrelsen beslutade

att lägga protokollet för 2014-02-10 till handlingarna.



§3 Föregående vecka

a Ordförande

Harald har haft möte med valberedning angående de tre nya som skall väljas till styret samt de nya KF-ledamöterna.

b Vice ordförande

Emelie har haft möte med valberedning. Hon har också varit på ett möte med projekt grupp för vinterfestivalen samt kontaktat inspektor om när sektionsmötet kommer att vara.

c Arbetsmarknadskontakt

Alfred har suttit i expen. Samt haft ett möte med Daniela och Melinda om det gemensamma utskottet.

d Medlemskontakt

Daniela har skickat ut ett medlemsmejl som för en gångs skull verkat ha kommit fram. Hon har också haft ett möte med Repet och Bunkern där gick igenom alla årets kommande event samt tillsatte en Brustper-planeringsgrupp. Hon har varit på utskottsmöte med Alfred och Melinda. Man har hittat några som är intresserade av att sitta i utskottet.

e PR-info

Melinda har varit på utskottsmöte med Alfred och Melinda. Hon har mejlat ut till Bunkern och Repet och informerat om utskottet samt gett dem erbjudande om att vara med i det. Hon har också fixat med hemsidan samt gjort förslag på representationströjor.

f Kassör

Joel har suttit i expen. Han har betalat ut verksamhetsbidrag till S.T.E.N. Han har också mejlat Repet och Bunkern om ett möte för att gå igenom deras budget samt räknat kassan och jobbat med bokföringen.

g UBS

Jesper har jobbat med studentärenden och varit på brands programråd.

h Vice UBS

Ej närvarande

i Sekreterare

Josef har skrivit mötesprotokoll och deltagit på möte med valberedningen samt suttit i expen.

j Studentskyddsombud

Axel har hämtat en halvfylld kasse med kondomer samt inhandlat salt till expen.



§4 *Sittlista*

Tisdag: Joel

Onsdag: Emelie

Torsdag: Alfred

§5 *Vinterfestivalen*

Emelie har varit på möte med vinterfestivalens projektgrupp. Vi får ganska fria tyglar att göra det vi vill. Behöver inte tänka på problem med platsen och så utan de kan fixa till exempel en snöbana åt oss om vi behöver det.

Vi kan anordna pinvinrace: man ligger på en madrass och drar sig framåt med isdubbar eller liknande. Frivilliga kan tävla mot varandra, mot Georg eller mot bäst tid.

Det kommer att finnas tre grillar, en vid railarenan, en vid porsöhallen, en vid lusthuset. Vi bör försöka få den vid porsöhallen. Vi kanske kan ha pingvinracet i rampen som är bredvid. Emelie mejlar in ett förslag.

Vi kommer att behöva hjälpa till för att hämta grillarna på kvällen innan.

§6 *Representationskläder*

Melinda har photoshopat till ett förslag. Vi tar de vita trycken istället för det flerfärgade eftersom det ser bättre ut tillsammans med tygmärken.

Om vi ska ha LTU:s logga så bör vi se om vi kan få spons. Vi kollar om vi kan ha både LTU:s och kårens logga.

§7 *Eventbidrag till S.T.E.N*

Vi har fått ansökan från S.T.E.N på cirka 200 kr. De är egentligen försenade enligt reglementet men det är nog inget problem. Vi föreslår att de tar med kvitton på det de har köpt och vi betalar ut så mycket som de lagt ut efteråt.

§8 *Onsdagsfest*

Repet och bunkern vill lära känna oss i styret. De bjuder in oss på en liten fest med lekar på onsdag i bunkern.

§9 *Semmeldagen*

Förslagsvis så kan vi anordna det i bunkern. Det är större, blir mysigare och vi kan kan fixa musik och sånt.



§10 Övriga frågor

Repet vill låna expen för att kunna ha sina intagningsintervjuer i den. Vi tycker att de får det.

§11 Nästa möte

Nästa styrelsemöte kommer att hållas den 24 februari kl. 12.00 i Geoexpen.



§12 *Mötets avslutande*

Mötesordförande Harald Börestam förklarade mötet avslutat.

Harald Börestam, mötesordförande

Josef Persson, mötessekreterare

Joel Carlsson, justerare